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Schriftelijke vragen over benoeming van Jeroen van der Veer als voorzitter van 

het RCI 

 

     Rotterdam, 29 oktober 2012 

 

Geacht college, 

 

Op 26 oktober maakte het Rotterdam Climate Initiative (RCI) bekend dat voormalig 

Shell-topman Jeroen van der Veer voorzitter/ambassadeur wordt van het Rotterdam 

Climate Initiative. Van der Veer heeft van 2004 tot en met 2009 leiding gegeven aan 

oliebedrijf Shell, dat één van de belangrijkste verantwoordelijken is voor het ontstaan 

van het klimaatprobleem en dat wereldwijd verantwoordelijk is voor vernietiging van 

natuur door olieboringen en olielekkages. Tijdens zijn directeurschap bij Shell was Van 

der Veer verantwoordelijk voor het stopzetten van een groot deel van de duurzame 

innovaties binnen het bedrijf en het terugtrekken van Shell uit het Rotterdamse 

Warmtebedrijf. 

 

Van der Veer is op dit moment commissaris bij Shell en heeft zich voor zover ons bekend 

ook in die rol nooit kritisch opgesteld tegenover de rol van Shell in het ontstaan van het 

klimaatprobleem en de grootschalige vernietiging van natuur. In de 'vieze 50', de 

ranglijst van personen die de meeste schade hebben toegebracht aan natuur en milieu, 

staat Van der Veer dit jaar op nummer 9. GroenLinks vraagt zich af of iemand met zo'n 

achtergrond wel geschikt is om boegbeeld te zijn van een organisatie die een forse CO2-

besparing moet promoten. We hebben daarom de volgende vragen: 

 

1. Deelt het college de opvatting dat de doelstelling van Shell (zo veel mogelijk olie 

verkopen) op gespannen voet staat met de doelstelling van het RCI (zo veel 

mogelijk CO2 besparen)? 

2. Wat is de reden om iemand die in het verleden verantwoordelijk is geweest voor 

grootschalige CO2-uitstoot nu ambassadeur te maken van een programma voor 

forse CO2-besparing? 

3. Wat is de profielschets voor de functie van voorzitter/ambassadeur van het RCI? 

4. Waren er voor de functie andere kandidaten beschikbaar? Zo ja, waarom zijn die 

afgevallen? Zo nee, waarom is er niet verder gezocht? 

5. Heeft de heer Van der Veer afstand genomen van zijn medeverantwoordelijkheid 

voor grootschalige milieuvervuiling en natuurvernietiging? Zo ja, op welke wijze? 

6. Zal de heer Van der Veer zijn commissariaat bij Shell beeindigen? Zo ja, per 

wanneer? Zo nee, hoe zal de heer Van der Veer omgaan met conflicterende 

belangen tussen Shell en het RCI? 

7. Bent u bereid om de benoeming van de heer Van der Veer als 

voorzitter/ambassadeur van het RCI te heroverwegen? Zo nee, waarom niet? 

 

In afwachting van uw antwoord, 

 

 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Arno Bonte 


